

Styremøte 7/24 - Referat

Til stede: Olav Dehli, Ida Aarmo, Aase Vedul Moen, Sissel Buchholt, Andreas Loe Brenne, Kaja Skårdal Hegstad (referent)

Kopi: Astrid indgaard Rotmo, Britt Aina Lyngstad, Anita Ravlo Sand, Guri Sivertsen, Trude Nøst

Mandag 25. november 2024 klokka 19:00

Sted: Levanger rådhus

Sakliste

| Nr | Tema |
|-------|--|
| 42/24 | <p>Referatsaker</p> <ul style="list-style-type: none">- Protokoll møte 6/24 godkjent.<ul style="list-style-type: none">o Kommentar til Punkt 38/24: Deltakelse på Ildsjel prisutdeling og middag neste år, ønskelig at dette tas opp tidlig slik at vi er sikre på å stille med representanter fra LIR på hele arrangementet. <p>Orienteringer ved leder</p> <ul style="list-style-type: none">- Mulighet for finansiering av idrettsråd. Idrettskretsen ønsker at idrettsrådene benytter finansieringsmodell ta 5% av LAN-midlene gitt at kommunen bidrar med det samme.- MVA-ordningen for idretten under endring, ute på høring. Stort etterslep i momsrefusjonsordningen- Prioritering regionale idrettsanlegg. Ishall og tennishall er regional prioritering, behandles på sonerådsmøte 9.des.- Skriv/oppfordring sendt fra idrettsforbundet sentralt, om å skjerme kutt barn og unge og idretten.- Skal opprettes et idrettsrådutvalg. Skal se på styrking av idrettsrådenes legitimitet og rolle. Overrein oppnevnt fra oss.- Nytt ekstra tilskudd 100 mill. kommer |
| 43/24 | <p>Idrettspolitisk plan Levanger IR</p> <p>Møte med politikere og administrasjon</p> <p>Leder har bedt ordfører om å finne tidspunkt for møtene som er vedtatt i handlingsplanen for LIR.</p> <p>Varaordfører Nina Bakken Bye er på saken og kaller inn til møte snarest mulig. LIR vil legge fram idrettspolitisk plan og gjennomgang av samarbeidsavtale.</p> |

| | |
|--------------|---|
| | I samarbeidsavtalen fra 2022 står det at det skal være et møte/en gjennomgang med politikere i hver valgperiode for å drøfte forholdene for idretten. Årlig møte med tema prioriteringer av spillemidler skal være direkte med ordfører eller leder av driftsutvalget. LIR skal bli invitert av kommunen. |
| 44/24 | VM på ski Status og planer framover Ingenting nytt. |
| 45/24 | Framtida for stilling som idrettskonsulent Informasjon om nedskjæring av tilbudet til idretten kunne bare gis muntlig. Telefonsamtale Guri Sivertsen og Olav Dehli fredag 22.nov. <ul style="list-style-type: none"> • Det vil ikke bli ansatt ny i stillingen i første halvdel av 2025. • Kommunen har enda ikke oversikt over midler som kan lyses ut som tilskudd. Om LIR skal ta på seg nye oppgaver pga redusert kapasitet i kommunal administrasjon, vil ikke LIR søke på midler i konkurranse med lag og foreninger. Midler til LIR må eventuelt komme som direkte tilskudd. • Hvem skal assistere lagene i søknad om spillemidler og andre viktige oppgaver? Kan LIR skaffe midler og tilby slik støtte. |
| 46/24 | Spillemiddelprosjekter og prioritering fra LIR og idrettssonen. Avventer innkalling fra kommunen. |
| 47/24 | Drift og vedlikehold av hjemmesida og sosiale medier som f.eks. FB. Arbeidsfordeling: Hjemmesida. Er satt opp i Wordpress og kan handteres av oss. Betaler 6000 kr i året for oppdatering og for å holde den på server mm. Ikke gjort mye med siden den ble opprettet for ca 15 år siden. Leder har hatt et møte med firmaet. Behov for å legge ut møtereferat, den tåler ikke så store filer. Olav kan holde en hånd på hjemmesida. Trenger vi FB-side? Vi må legge ned sida vi har og starte på nytt. Ida kontakter Kjersti/Ola om sletting av den gamle. De er de eneste som har rettigheter i dag og kan gjøre sida inaktiv, men de kan ikke gi adgang til nye bruker/administratorer. Vedtak: LIR skal ha FB-side. Vi må slette gammel og opprette ny side. Britt Aina forespørres av Ida. Ida ordner sletting av gammel side. |
| 48/24 | Framtidige inntekter og arbeidskapasitet i Idrettsrådet. Innledende diskusjon Overskudd fra 10-på-topp er viktig for drift av LIR. Vi bør holde idrettsrådet og 10-på-topp adskilt når det gjelder arbeid og fokus. Hvordan få inn midler fra annet hold? Kartlegge nærmere hvordan IR finansieres i Verdal og Steinkjer. Vi kan antagelig lære av dem. Idrettskretsen ønsker at idrettsrådene benytter finansieringsmodellen under utprøving, inntil 5% av LAM og at kommunen bidrar med det samme. Krever årsmøtevedtak. Bistand som IR gjør i andre kommuner: hall- og banefordeling og bistand spillemiddelsøknader. |

| | |
|--------------|---|
| | <p>Idrettssoneråd: samarbeide om bistand/rådgivning spillemidlersøknader og anleggsutvikling mm. Felles stilling mellom de fem kommunene? Tas opp til diskusjon på Idrettssoneråd 9. desember.</p> |
| 49/24 | <p>Eventuelt</p> <p>Sparebankstiftelsen og sparebankene deler ut mer midler enn spillemiddelordningen. Idrettsrådet må orientere lagene om muligheten og bistå. Spørre sparebankene/sparebankstiftelsen om å orientere oss som en start.</p> <p>Leder tar kontakt med SMN.</p> |